



CANADA

COMMUNIQUE

No. 72
no

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMEDIATE

SEPTEMBER 30, 1970
LE 30 SEPTEMBRE 1970

EMERGENCY RELIEF FOR JORDAN/
SECOURS D'URGENCE A LA JORDANIE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, today announced that Canada will make a special supplementary grant of \$150,000 (Canadian) to the United Nations Relief and Works Agency for Palestine refugees.

This contribution is intended to help the Agency carry on its vital work at a time when its financial situation is precarious and when the demands being made upon it for services are increasing as a result of the civil strife in Jordan.

This contribution is in addition to Canada's pledge of \$1,200,000 to UNRWA for the current fiscal year and will bring the level of Canadian support for the Agency to \$1,350,000 for 1970.

The Canadian Government also announced last week a donation of \$25,000 to the Canadian Red Cross for emergency relief for the victims of the civil war in Jordan.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, annonce que le Canada accordera une subvention complémentaire spéciale de \$150,000 (can.) à l'Office de secours et de travaux des Nations-Unies (UNRWA) pour les réfugiés de Palestine.

Cette contribution doit aider l'UNRWA à poursuivre son oeuvre vitale à un moment où sa situation financière est précaire et où l'on fait de plus en plus appel à ses services à la suite du conflit civil en Jordanie.

L'appui donné par le Canada à cet organisme s'élève à un total de \$1,350,000 pour 1970, la présente subvention venant s'ajouter au montant de \$1,200,000 que notre pays s'était engagé à verser à l'UNRWA pour l'année financière en cours.

Le gouvernement canadien a également annoncé la semaine dernière un don de \$25,000 à la Croix-Rouge canadienne au titre des secours d'urgence aux victimes de la guerre civile en Jordanie.